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 Protokoll från möte med 

Styrelse och aktivitetsgrupp för Östraby Bygdeförening onsdagen den 6 november 
2024 i matsalen, Östraby skola. 
 
Närvarande: Ingrid Persson (ordförande), Kenneth Dagérus, Lena Bergström, Rolf Crona 

Agne Håkansson, Ann-Kristin Isaksson, Yvonne Dagérus, Bitte Andersson, Ulla Johannisson, 
Els-Marie Hansson och Christer Nilsson. 

 

 
§ 1 

Ordförande Ingrid Persson hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

§ 2 

Till att, jämte ordföranden, justera dagens protokoll utsågs Els-Marie Hansson. 
 

§ 3 
Förslaget till föredragningslista fastställdes. 

 

§ 4 
Föregående protokoll 

Protokollet från styrelsemötet den 14 augusti 2024 gicks igenom och lades till handlingarna. 
 

§ 5 

Rapporter 
- En träff för 15 nya medlemmar genomfördes på kvällen den 21 augusti. Det blev en 

”historisk vandring” genom byn då Ingrid och Christer berättade om Östraby bys historia. 
Efteråt bjöds deltagarna på fika i skolans matsal då det samtidigt informerades om 
föreningens verksamhet. 

- Hemvändardagen genomfördes planenligt den 8 september med 55 deltagare. 
- På LRF:s Stubbarace den 14 september hade Bygdeföreningen dels kaffeservering, som 

inbringade 2427 kr till ALS-forskningen, dels tombolalotteri som gav ett netto på 1336 kr till 
föreningen. 
- Tårtkalaset den 18 september genomfördes på Gästis med totalt ca 70 deltagare. 

- Cirkusföreställningen med Jozima i Idrottshallen den 6 oktober drog en publik på ca 50 stora 
och små personer. 

- Den 8 oktober informerade Sparbanken om hur man blir ”Svårlurad”. Informationen 
genomfördes i skolans matsal till vilken det kom 21 personer. 
- Trubadurkvällen på Gästis den 11 oktober med ”Nilletrubaduren” bevistades av 54 personer. 

- Den 24 oktober var det dags för årets ärtsupé på Mys Inn. 15 personer kom och åt ärtsoppa 
och pannkakor. 

- På de två under hösten hittills genomförda Quiz-aftnarna har i genomsnitt 22 personer 
deltagit. 
- Den 4 november deltog Ingrid och Els-Marie i en informationskväll som organisationen 

”Hela Sverige skall leva” hade arrangerat på Åkersberg, Höör. Via organisationen finns det 
möjlighet att få bidrag till utvecklingsprojekt inom temaområdena Innovativt, Hållbarhet, 

Attraktiv och Aktiva Östersjön. Det finns mycket pengar avsatta men de är relativt svåra att 
komma åt. Har vår förening någon projektidé? 
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§ 6 
Ekonomirapport 
Kassör Lena Bergström meddelade att föreningens ekonomi är god. Den 31 oktober var 

kassabehållningen 121 811 kr. 
 

§ 7 
Planering av kommande aktiviteter 
- Julmarknaden den 30 november 

* Annons om Julmarknaden (och Julauktionen) har bokats för ca 2000 kr i novembernumret 
av reklambladet ”Tidningen”. Dessutom skall vi annonsera på Facebook, på föreningens 

hemsida och i kommunens evenemangskalender samt affischering på lämpliga platser i byn 
och i Hörby. 
* Agne; Kenneth och Christer sätter upp sedvanlig skylt om evenemanget vid busshållplatsen. 

* Granris till stjärnorna i byn klipps den 23 november, preliminärt i Farhult . Agne kontaktar 
markägaren och kollar upp exakt plats. Avfärd från Idrottshallen kl 13.00. 

* Stjärnorna kläds på Gästis den 26 november med start kl 18.00. Lena bokar lokalen och 
beställer fika. Alla är välkomna att hjälpa till. 
* Agne, Kenneth och Christer ansvarar för uppsättningen av stjärnorna i lyktstolparna. 

* Kransar binds i stallet på Emaus den 20 november med start kl. 14.00. Ingrid och Yvonne 
förbereder. Alla är välkomna att hjälpa till. 

* Vid genomgång av knallar och försäljare, som anmält sig att delta på julmarknaden, så 
konstaterades att ca 12 marknadsståndsbord behövs. Marknadsstånden monteras upp med 
start kl 09.00 marknadsdagen. Alla är välkomna att hjälpa till. De medverkande bjuds efteråt 

på fika på Mys Inn. 
* Agne samordnar försäljningen av varmkorv. Lena köper korven av Strömbäcks. Alla från 
föreningen som deltagit i arbetet med att genomföra julmarknaden bjuds på korv. 

* Ordinarie jultomte vidtalas att dyka upp vid 15-tiden för att dela ut godispåsar till barnen. 
Lena ordnar fram lämpligt antal godispåsar. 

* Ingrid håller kontakt med skolan om luciatåg vid 15.30-tiden. Beslöts att betala de 
medverkande i luciatåget totalt 1200 kr för framträdandena på Julmarknaden den 30 
november och Julauktionen den 11 december. 

* En lista på bemanningen i Bygdeföreningens marknadsstånd togs fram.  
 

- Julauktionen den 11 december 
Gästis veranda är bokad och arrangemanget startar kl 19.00. Det inleds med luciatåg.  
Dukning sker den 10 december kl 18.00. Vi planerar för att 70 personer deltar i 

arrangemanget. 
Till kaffet serveras lussekatter och pepparkakshjärtan. Traditionsenligt blir det även 

korvförsäljning som Thomas Isaksson håller i. 
Rolf engageras som auktionsropare. 
Föreningen säljer 5 stycken ringlotterier med en matlåda (värde ca 250 kr) som vinst i 

vardera. Yvonne, Ingrid, Anki, Bitte och Ulla komponerar var sin vinstlåda. 
Behållningen från arrangemanget går till Röda Korset. 

 
§ 8 

Ansökningar om ekonomiskt bidrag 

Uppdrogs åt Ingrid att söka: 
- ”Guldkantspengar” från kommunen 

- Bidrag från Lions och Sparbanksstiftelsen till tårtkalas 2025 
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Dessutom undersöka förutsättningarna att genomföra och få bidrag till ett familjeprogram/-
dag 2025. 
Samtliga mötesdeltagare fick i uppdrag att fundera ut förslag på projekt som skulle kunna 

passa in att stöttas av ”Hela Sverige skall leva”. 
 

Övriga frågor 
- Ingrid meddelade att skåneavdelningen av ”Hela Sverige skall leva” kommer att ha ett 
informationsmöte på Östraby Gästis den 21 november kl 18.00. Intresserade från 

Bygdeföreningen är välkomna. Anmälan senast den 14/11.   
- ”Östraby-flaggorna” till infarten vid busshållplatsen har tagit slut. Beslöts att nya skall 

införskaffas. Beslut om utformning tas på nästkommande styrelsemöte. 
- Närboende till fastigheten Östraby 10:27 har framfört klagomål gällande miljöstörningar 
p.g.a. djurhållningen. Kenneth och Christer fick i uppdrag att bistå med lämpliga åtgärder från 

Bygdeföreningens sida så att problemen rättas till. 
 

§ 9 
Nästa styrelsemöte 
Nästkommande ordinarie styrelsemöte äger rum i skolans matsal onsdagen den 22 januari 

2025 kl. 19.00. Ann-Kristin ansvarar då för fikat. 
 

§ 10 
Avslutning 
Då inga fler frågor fanns att behandla, tackade ordföranden mötesdeltagarna för visat intresse 

och givande diskussion samt förklarade mötet avslutat. 
 
 

Vid protokollet 
 

 
Christer Nilsson  
Sekreterare    

 
Justeras 

 
 
 

Ingrid Persson    Els-Marie Hansson 


